

PENGHARGAAN

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Segala puji dan syukur kehadirat Allah SWT yang telah melimpahkan Inayah dan taufiq-Nya, sehingga pelbagai-bagai cabaran yang penulis rasakan dalam menyelesaikan disertasi ini akhirnya selesai juga. Selanjutnya penulis ingin merakamkan rasa terima kasih dan setinggi-tingginya tahniah sekalung budi kepada yang berbahagia Prof. Dr. Joni Tamkin Borhan sebagai penyelia yang telah memberikan bimbingan dan sokongan yang sangat bernilai dan berharga kepada penulis selama menjalankan kajian ini sehingga dapat menyelesaikan disertasi ini.

Pada kesempatan ini penulis juga merakam setinggi-tinggi penghargaan dan doa kepada kedua orang tua saya Ayahanda al-Marhum Darmuni Daud dan Ibunda Darwati yang telah secara material dan spiritual dalam mendidik anak-anak mereka dengan sabar-sabar menuju kearah kejayaan.

Penghargaan dan terima kasi juga penulis tunjukan kepada Pengarah Akademi Pengajian Islam, pensyarah-pensyarah Pentadbiran yang telah memberikan tunjuk ajar dan sokongan dalam metodologi kajian ini. Penghargaan serupa juga disampaikan kepada Pejabat Ijazah Tinggi, Jabatan Syariah dan Ekomomi Universiti Malaya yang telah memberikan kerjasama yang baik dan membantu penulis dalam pelbagai pengurusan yang diperlukan selama proses menyelesaikan kajian ini.

Tidak dilupakan juga ucapan terima kasih kepada sahabat-sahabat yang banyak membantu untuk mendapatkan rujukan-rujukan yang menyokong demi untuk menyelesaikan disertasi ini. Turut diucapkan terima kasih kepada pihak Pustaka Utama Universiti Malaya, Perpustakaan Akademi Pengajian Islam Universiti Malaya, Perpustakaan Universiti Kebangsaan Malaysia, Pihak Bank Muamalat di banda aceh selaku pusat informasi dan dokumentasi, Perpustakaan Ali Hasyimi di Banda Aceh, Perpustakaan UIN Al-Ranirry Banda Aceh, Perpustakaan Universiti Islam Antarbangsa, yang telah memberikan sokongan dan kerjasama yang baik kepada penulis dalam usaha mendapatkan data-data dan informasi untuk kajian ini. Akhirnya penghargaan tulus dan ikhlas kepada semua yang terlibat secara langsung dan tidak langsung dalam menyelesaikan kajian ini, kepada mereka semua saya ucapkan *Jazakumullah Khairal jaza*, Allah jualah yang dapat membalas segala jasa yang telah diberikan dalam menyelesaikan kajian ini. Kepada Allah SWT yang Maha Kuasa dan Bijaksana tempat penulis memohon ampun dan perlindungan. Amin ya Rabbal 'alamin.

Ade Sarwan Bin Darmuni Daud

Jabatan Shariah dan Ekomomi

Univesiti Malaya

Kuala Lumpur

(ibnu_iyas@yahoo.com)